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Året der gik i vores haveforening må siges at være en anelse anderledes en nogen af os vist havde forestillet 
sig. Vi blev ramt af Covid-19 og skulle til at navigere i en helt anderledes sammenhæng end tidligere. 
Restriktioner blev overholdt specielt i forhold til rengøring af toiletter som aldrig har været pænere. 

Vi var jo en ganske ny bestyrelse der blev valgt den 19/8-2020, og samarbejdet har fungeret fint, 
selvfølgelig er alle ikke altid enige, men det er jo en fordel, at der er repræsentanter som har forskellig 
indstilling til tingende, hvilket også giver mulighed for at diskutere tingene igennem fra en anderledes 
synsvinkel. Åbenhed og sammenhold har været vores motto i den korte tid vi har siddet som bestyrelse.  

Vores kære købmand, har jo valgt at opsige kontrakten, bestyrelsen tog udgangspunkt i den oprindelige 
kontrakt og ville forhandle ud fra den, Købmanden havde ønsker der var lig antallet af events sidste år, der 
var ikke grundlag for forhandling desværre. Jeg er ked af at købmanden har valgt at trække sig. 

I skrivende stund arbejdes der på at finde en ny købmand. 

Erik have 129 havde ansøgt Amager lokaludvalg om en frugthave og fik bevilget DKK 100.000, desværre 
nåede det ikke at komme igennem i året der gik, grundet forskellige forhindringer med Københavns 
Kommune.  

Der arbejdes på at få etableret en toiletvogn med bad i toilet 3. Der afsættes 200000 DKK i budgettet til 
dette. 

Der er i efteråret solgt 3 huset og ventelisten er ved at være i bund. 

Standerhejsning er pt planlagt til den 2. maj 2021, om covid-19 tillader det ser vi på når vi kommer 
nærmere. Hvis vi kan, holder vi venteliste lodtrækning den 2 maj også. 

Alle indkomne forslag udskydes til ekstraordinær Generalforsamling, dog afsætter vi beløbene i budgettet, 
så pengene er der hvis det bliver besluttet. 

 


